
 

 

                      

Z Á P I S 
 

z 6. jednání Komise školství, vzdělávání a demografie konané  

dne 04. 11. 2015 
  

 

Dne 04. 11. 2015 se uskutečnilo jednání Komise školství, vzdělávání a demografie zřízené Radou města 

Karlovy Vary. 

 

Místo jednání: Zasedací místnost Magistrátu města Karlovy Vary, 1. patro 

Doba jednání: Jednání bylo zahájeno v 15.00 hodin a skončeno v 16.30 hodin 

Přítomni: Mgr. Jan Poula, Věra Bartůňková, Mgr. Vladimír Hůrka, Jaroslav Kubricht,  

 Mgr. Miroslav Peer, Zdeněk Slába 

 

Omluveni: Jiří Dietz, Ivan Pelc, Ing. Jiří Rezek 

Neomluveni:  /  

Hosté: Ing. Bc. František Škaryd – vedoucí OKŠT 

 Mgr. Jiří Klsák – náměstek primátora (od 16.00 hod.) 

   

              

Program jednání: 

1. Schválení programu jednání 

2. Schválení zápisu z 5. jednání komise ze dne 16. 09. 2015 

3. Kontrola plnění úkolů a usnesení z jednání dne 16. 09. 2015 

4. Místní akční plány (MAP) – informace o možnosti čerpání finančních prostředků z EU 

5. Průběžné informace o tvorbě rozpočtu na rok 2016 

6. Vánoční trhy 2015 – spolupráce MŠ a ZŠ s pořádající agenturou  

7. Informace o počtech dětí v MŠ a počtech žáků v ZŠ 

8. Různé, diskuze 

9. Návrh usnesení 

10. Závěr  

 

 

Jednání zahájil předseda komise Mgr. Jan Poula.  
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1.  Schválení programu jednání 

 

Navržený program byl všemi přítomnými členy komise schválen. 

 

 

2.  Schválení zápisu z 5. jednání komise ze dne 16. 09. 2015 

 

Zápis č. 5 / 2015 ze dne 16. 09. 2015 byl schválen v předloženém znění. 

Hlasování: pro:  Mgr. Jan Poula, Věra Bartůňková, Mgr. Vladimír Hůrka, Jaroslav Kubricht,  

Mgr. Miroslav Peer, Zdeněk Slába   

proti:  nikdo   

zdržel se: nikdo 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

3.  Kontrola plnění úkolů a usnesení z jednání dne 16. 09. 2015 

 

Byla provedena kontrola úkolů a usnesení z jednání komise, které se konalo dne 16. 09. 2015. Usnesení bylo 

splněno, na posledním jednání nebyly uloženy žádné úkoly. 

 

 

4.  Místní akční plány (MAP) – informace o možnosti čerpání finančních prostředků z EU 

 

Ministerstvo školství, mládeže a tělovýchovy vyžaduje, aby se zintenzivnila spolupráce, komunikace a 

vzájemná podpora mezi aktéry, kteří působí v oblasti vzdělávání, tedy zejména mezi řediteli mateřských a 

základních škol, zřizovateli, školskými zařízeními, nestátními neziskovými organizacemi a dalšími partnery. 

Výsledkem takové spolupráce mají být místní akční plány vzdělávání (MAP), které budou zaměřeny na 

rozvoj kvalitního a inkluzivního vzdělávání dětí a žáků do 15 let. Hlavním přínosem MAP má být 

vybudování udržitelného systému komunikace mezi aktéry, kteří ovlivňují vzdělávání v území. Vzniklá 

partnerství mají napomáhat zkvalitňování vzdělávání zejména v mateřských a základních školách. MAP 

zpracovaný ve spolupráci partnerů v území má stanovit priority a jednotlivé kroky nutné k dosažení cílů 

vzdělávací politiky v území na základě místní potřebnosti a naléhavosti, lokálních přínosů a podloženosti 

reálnými daty a analýzami z území. Zpracování MAP je podmínkou pro čerpání dotací na školskou 

infrastrukturu z Integrovaného regionálního operačního programu (IROP).  

 

 

5.  Průběžné informace o tvorbě rozpočtu na rok 2016 

 

Ing. Bc. František Škaryd informoval členy komise o tvorbě rozpočtu na rok 2016. Nadále probíhají jednání 

k přípravě rozpočtu. Celkový návrh rozpočtu pro příspěvkové organizace mateřské a základní školy 

(provozní příspěvky) činí 52.141.000,- Kč. Prozatím tato částka nebyla upravována. Další jednání probíhají 

též k investičním akcím do školských zařízení.  
 
 

6.  Vánoční trhy 2015 – spolupráce MŠ a ZŠ s pořádající agenturou  

 

Mgr. Jan Poula informoval členy komise o konání vánočních trhů. Trhy se letos budou konat na prostranství 

před hotelem Thermal. Organizátorem trhů je společnost KV CITY CENTRUM, s.r.o. Pořádající společnost 

oslovila ředitelky mateřských škol a ředitelky a ředitele základních škol, zda by měli zájem zorganizovat 

vystoupení dětí a žáků na této akci. 
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7.  Informace o počtech dětí v MŠ a počtech žáků v ZŠ 

 

Na základě podkladů zpracovaných odborem kultury, školství a tělovýchovy Mgr. Jan Poula informoval 

členy komise o počtu dětí v mateřských školách a počtu žáků v základních školách v Karlových Varech. 

Počty dětí v MŠ mají klesající tendenci, počty žáků v základních školách se zvyšují. 

 

Počty dětí v MŠ: 

Školní rok 2010/2011    1 350 dětí 

Školní rok 2011/2012    1 466 dětí 

Školní rok 2012/2013    1 518 dětí 

Školní rok 2013/2014    1 504 dětí 

Školní rok 2014/2015    1 435 dětí 

Školní rok 2015/2016    1 416 dětí 

 

Počty žáků v ZŠ: 

Školní rok 2010/2011    3 561 žáků 

Školní rok 2011/2012    3 523 žáků 

Školní rok 2012/2013    3 557 žáků 

Školní rok 2013/2014    3 720 žáků 

Školní rok 2014/2015    3 852 žáků 

Školní rok 2015/2016    4 025 žáků 

 

8.  Různé, diskuze 

 

 Mgr. Jiří Klsák informoval členy komise o probíhajícím jednání ve věci převodu zřizovatelských 

kompetencí k ZUŠ Antonína Dvořáka a DDM Karlovy Vary z Karlovarského kraje na Statutární 

město Karlovy Vary.   

 

 Věra Bartůňková se zajímala o využití objektu bývalé školy na nábř. J. Palacha. Mgr. Jiří Klsák 

uvedl, že objekt je částečně pronajat a využíván. Nadále probíhají jednání o dalším využití celého 

objektu, tato záležitost je v gesci náměstka primátora Michala Riška.  

 

 

Termín příštího jednání komise se bude konat dne 10. 02. 2016 od 15.00 hodin v zasedací místnosti 

Magistrátu města Karlovy Vary, Moskevská 21, zasedací místnost v 1. patře.  

 

 

 

Dne: 05. 11. 2015 

 

 

Zapsala: Helena Volková, tajemnice komise    _____________________ 

               

          

         _______________________ 

     Mgr. Jan Poula 

     předseda komise 


